
Protokoll Byalaget Sofia 2018-08-27 
Lokal: Sofielunds Folkets hus restaurang 
Tid: kl.19-20 
 
Närvarande: 
Elvira Grandin, Elisabeth Jaenson, Lotte Forsfält 
  

1. Mötet öppnas. 
2. Val av sekreterare: Elvira Grandin  
3. Mötets dagordning.  
4. Genomgång av ekonomi. Avhandlas på nästa möte. 
5. Kalendarium – Höstfest 8/9 Tid: Från kl 10 till efter lunch  

Planering av höstfesten. Förslag på aktiviteter: Tvätta av och laga lådor, rensa och fylla på med 
växter (medlemmar uppmanas att ta med växter). Måla stenarna på nytt (färg finns hos 
Jonas). Dekorera staketet med plastband tillsammans med barnen (Elvira ordnar med 
plastband och tar fram ngt enkelt mönster). Fika – Randi kanske kan baka? Elvira, 
Elisabeth och Lotte kan ta med termosar med kaffe, plastmuggar och färdigblandad saft. 
Elvira kan ta fram plansch, Jonas laminerar och lägger upp på hemsidan samt 
informerar på Facebook. 

6. Stora Lekan – Städning och uppfräschning av lekplatsen är inplanerad i samband med 
höstfesten. Vid mötet diskuterades också möjligheten att måla eller liva upp den vita 
väggen på förskolans förråd. Elisabeth erbjöd sig att höra med förskolan ifall det är ok för 
dem. Målning skulle i så fall kunna bli en gemensam aktivitet på vårfesten. 

7. En grön lekande stadsdel – Före semestern meddelade Hjalmar att FS och gatukontoret 
hade påbörjat ett programarbete för att göra gatorna i området trevligare och tryggare 
och att han kommer att återkomma med info längre fram.  

8. Fastighetsägarna Sofielund. Lotte medverkar på FS-möten som byalagets representant. 
Höstens FS-möten har ännu inte kommit igång.  

9. Övrigt. Lägesrapport angående övergångsstället på Nobelvägen - Bo har inte fått något 
svar på skrivelsen till tekniska nämnden. I byalagets dialog med gatukontoret, via 
Hjalmar på FS, har en oskyltad ”överfart” föreslagits som kompensation för det borttagna 
övergångsstället.  

 
　 
Vid protokollet 
/Elvira Grandin  


